



Protokoll

Ultuna Studentkårs styrelsemöte 2026

§§ - 119- 137

Datum: 2026-03-09, kl. 16.15-18.00

Plats: Eken på Kåren och Zoom

Närvarande: Esbjörn EXCELSIOR Montelius Risberg, Ellinor VICTÄRY Persson, Agnes TASKKMASTER Karpmyr, Oliver Tsingos, Lisa Björk, Nora SUPERNOVA Lundin, Viktor Rudfeldt

Adjungerad: Inspektör Emil BALDER Sandströ

Frånvarande: Lovisa GESYR Nilsson, Alma ENVISAN Hellström, Måns RIM SHADY

Mosca

§ 119 Mötet öppnas

Mötet öppnas 16:20

§ 120 Val av mötesordförande

Förslag till mötesordförande: EXCELSIOR

Beslut: Godkänt

§ 121 Val av sekreterare

Ständig sekreterare: VICTÄRY

Beslut: Godkänt

§ 122 Val av justerare

Förslag: Lisa Björk

Beslut: Godkänt

§ 123 Godkännande av dagordningen

Förslag: Att godkänna dagordningen med tre övriga frågor.

Beslut: Godkänt

§ 124 Föregående mötesprotokoll

VICTÄRY föredrar

§ 125 Styrelsen informerar

Samtliga föredrar, vad har hänt, händer, hur mår alla? Mår bra.

Viktor: Sitter med kandidatarbetet.

Oliver: Det går bra.

TASKMASTER: Planering för StorstudU.

BALDER: Mår bra.

SUPERNOVA: tyckte SKR var bra. Haft första mötet i projektgruppen för Arons bus. Sätta in kårens kontanter på banken.

Lisa: Fixat klar prislista till UND-dagarna. Haft möte med LantU. Skriver rent ett avtal med braxgruppen.

VICTÄRY: Siter med stipendium. Möte med projektgruppen om Arons bus ska utbysa handlingarna till Marskårmötet.

EXCELSIOR: Fixat med blommor. Sittit med administrativt arbete.

Esbjörn EXCELSIOR Montelius Risberg Ellinor VICTÄRY Persson

Ordförande

EMR

Sekreterare

EP

Lisa Björk

Justerare

LB

§ 126 **Höjning av medlemsavgiften (Bilaga 1)**

SUPERNOVA föredrar. Info och Diskussion

Informerar om bilagan och att den ska ändras. Förslag på hur man ska lägga upp den till kårnötet.

Höja medlemskapet per termin men behålla det på 500/550 som årsavgift. Samt höja avgiften för stödmedlemmar. Informerar om att vi inte är en nation utan en Kår och har andra arbetsuppgifter än att hålla i pub och fest. Diskuterar vad som ska vara med i. Är all information relevant att ha med i motionen. Att priset höjs även om man inte som medlem får något för. Något samarbete med nationer? Det är bara nationer som är med. Inga kårer är med i kuratorskonventet. Samarbete med de andra kårerna. Skapa en kalender för alla kårer som finns?

Diskuterar om hur punkten kan förbättras.

§ 127 **SFSUM 2026 representant från ULS (Bilaga 2)**

EXCELSIOR föredrar. Diskussion

SFSUM är Sveriges förenade studentkårens högsta beslutande organ. Viktigt medskick är att det tillkommer en kostnad på 1400 kr som faktureras till kåren för varje person som deltar utöver den som först anmäler sig. Utlåna studentkår har rätt att skicka 3 delegater och har 3 röster.

Frågar föregående styrelse om de är intresserade av att åka. Ingen i styrelsen kände att de har tid att delta

§ 128 **Proposition gällande förtydligande om ULS ledamot i SLUSS (Bilaga 3)**

EXCELSIOR föredrar. Diskussion samt beslut.

SLUSS har haft problem med banken och att de behöver ett förtydligande av stadgarna för att de ska underlätta. Ska förtydliga så det står rätt kring vem som är representant för SLUSS från ULS. Ska ta fram för att underlätta för framtiden. Diskuterar hur styrelsen ska formulera propositionen. Det ser annorlunda ut på olika kårer inom SLUSS.

Förslag: Att lägga fram propositionen till Marskårmötet med redaktionella ändringar.

Beslut: Godkänt

§ 129 **Motion gällande försäkring vid uthyrning av kårens lösa egendom (Bilaga 4)**

EXCELSIOR föredrar. Diskussion samt beslut.

Att beslutet ska finnas någonstans. Skulle det kunna vara en riktlinje för uthyrning. Bra med riktlinjer. Lägga in det i en policy, diskuterades om att ev. skapa en uthyrningspolicy. Vara tydlig med vad lös egendom är. Skriva att de inte vissa saker ska hyras ut till privatpersoner. Styrelsen kollar över hur försäkringen ser ut och vad som täckts in.

Förslag: Att uppdra EXCELSIOR och TASKKMASTER att skriva ett motion svar.

Beslut: Godkänt

Mötet Adjungeras i 5 minuter

§ 130 **Byte av dörrar till Arons hus**

SUPERNOVA föredrar. Diskussion

Har haft kontakt med Henrik och ASK ordförande för att få koll på skicket av de befintliga dörrarna. Att de har läkt in vatten samt att dörrarna inte håller värmen så bra. Förslag att byta alla tre dörrar samtidigt och föreslå det till kårnötet eftersom alla dörrarna är i sämre skick. Nästa gång det tas in offerter så bör det tas minst tre olika. Styrelsen diskuterar hur ser dörrarna ut. Så att de passar med huset och att de är inbrottsäkra.

Esbjörn EXCELSIOR Montelius Risberg Ellinor VICTÄRY Persson

Lisa Björk

Ordförande

Sekreterare

EX

Justerare

LB

Viktigt att motivera till kårnötet om att det ska vara ordentliga dörrar. Skriva ihop en proposition. Ber om länkar till dörrarna för att göra en bedömning om hur säkra dörrarna är. Kolla över hur säkra nycklarna till huset är.

Förslag: Att uppdra projektgruppen för Arons hus att skriva ihop en proposition till Marskårmötet.

Beslut: Godkänt

§ 131 Inkommen motion från HantU gällande invalsperiod till poster (Bilaga 5)

Diskussion samt beslut.

Samtliga poster väljs in i majkårmötet men vill ändra så att två av posterna väljs in på novemberkårmötet i stället.

Förtydliga för mötet o personen som sitter på viceposten.

Lägga till när det ska börja gälla? Så att det blir rätt med guldalstorna till majkårmötet.

Lägga till i yrkandet att det ska vara samma som med alla andra ordförandeposter? Att det börja gälla direkt så att det inte blir fel med guldalstorna. Kolla vad de ha gjort tidigare.

Förslag: EXCELSIOR kollar upp det och skriver ett motion svar.

Beslut: Godkänt

§ 132 Diskussionspunkts till Marskårmötet gällande MarkU

Diskussion

Diskuterar om de informationen vi har fått in. Diskuterar att det finns för och nackdelar.

Styrelsen diskuterar egna förslag som de tänker kring punkten. Göra om visa poster så att de blir mer uppdaterade. Diskuterar vilka arbetsområden som kan fördelas mellan olika poster. Mer lockande med ordförande är vice ordförande.

§ 133 Fikaansvarig

Nästa vecka: *SUPERNOVA*

§ 134 Viktiga datum

19 Mars Marskårmöte

7 April UO kväll

10 April programfest

§ 135 Övrig frågor

Bestämma datum för beslut om omprövningsärende – Att efter styrelsemötet den 16/3 ha ett till möte.

Boka in Arons hus vistelse i vår – bordläggs tills vidare

Hjälpa VMF med en krisplan – De kan komma förbi och ta ett möte Oliver.

§ 136 Nästa möte

Förslag 16/3 - 2026 på kåren i Eken, 16.15-18:00

§ 137 Mötets avslut

Mötet avslutas

Esbjörn EXCELSIOR Montelius Risberg Ellinor VICTÄRY Persson

Lisa Björk

Ordförande

Sekreterare

EP

Justerare

LB



Esbjörn EXCELSIOR Montelius Risberg

Ordförande

Ellinor Persson
Ellinor VICTÄRY Persson

Sekreterare

Lisa Björk

Justerare

Lisa Björk